
Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raadscommissie, gehouden op 
dinsdag  1 oktober 2013, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het gemeentehuis te 
Middenbeemster.

Aanwezig:
De heer A.M.J. Segers voorzitter
De heer C.J. Jonges griffier
Mevr. B.A.C. Jonkde Lange BPP
De heer N.C.M. de Lange BPP
Mevr. R.H. Uitentuis BPP 
De heer A.N. Commandeur CDA 
De heer L.D. Fabriek CDA 
De heer G.J.M. Groot D66
De heer J.W.T. Smit D66
De heer H.W.E.Ö. Heijmans D66 
Mevr. C. van den Berg PvdA 
De heer P.C. de Waal PvdA
De heer W. Zeekant VVD 
Mevr. E.J. HelderPauw VVD 

Op uitnodiging aanwezig :
De heer H.N.G. Brinkman (burgemeester
De heer J.R.P.L. Dings (wethouder)
De heer G.H. Hefting (wethouder)
De heer J.C. Klaver (wethouder)
Mevr. E. KroeseVrolijks (gemeentesecretaris)

Afwezig met kennisgeving:
M. Bakker BPP
De heer L.J.M. Schagen  BPP 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet de leden, de vertegenwoordigers van het 
college, de aanwezigen op de publieke tribune, in het bijzonder de korpsleden van de 
Vrijwillige Brandweer Beemster, en de kijkers thuis welkom. 

2. Vaststelling van de agenda.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.
Er heeft zich een inspreker aangemeld.
Voor agendapunt 10: Job Tolman.

4. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 10 september 2013.
De commissie stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast. 

Besluitenlijst vergadering raadscommissie 1-10-2013 1



5. Vragen aan portefeuillehouder H.N.G. Brinkman. 
Mevr. Uitentuis stelt een vraag over een recent ongeval bij het complex van de Beemster 
Ruiters. Het duurde erg lang voordat ambulance en politie ter plekke arriveerden. De heer 
Brinkman zegt toe hier navraag naar te zullen doen. Hij komt daar later op terug.
Op een vraag van de heer Groot antwoordt hij, dat de politie sinds de afsluiting van de N244 
extra surveilleert op de Zuiderweg. 
De heren Fabriek en De Waal stellen vragen over de overlast op het Marktplein in het 
afgelopen weekeinde. 
De heer Brinkman zegt zeer geschrokken te zijn van de gebeurtenissen op het Marktplein. 
Hij is zeer teleurgesteld in de uitbater van café De Oude Munt. Het rapport van de politie is 
onderweg. 
Hij verwacht, dat er op 2 oktober een brief uitgaat aan de uitbater. Hierin zullen maatregelen 
worden aangekondigd.

6. Bespreken stand van zaken uitrukpost brandweer Zuidoostbeemster.
Bij de behandeling van dit agendapunt is tevens de commandant van de brandweer, de heer 
A. Siebeling aan de vergadertafel aanwezig.
De voorzitter leidt dit agendapunt in en geeft het woord aan de heer Brinkman.
De heer Brinkman schetst de voorgeschiedenis. Hij heeft op 27 september jl. alle details met 
mevr. Raasing, directeur van de regionale brandweer, besproken. 
Op 18 oktober vergadert het bestuur van de veiligheidsregio. Hij verwacht steun voor het 
standpunt van het gemeentebestuur van Beemster om de bouw van een uitrukpost niet 
langer uit te stellen.
De leden Zeekant, De Waal, Commandeur en De Lange delen dit standpunt. De heer Groot 
zegt, dat zijn fractie nog vraagtekens zet bij nut en noodzaak van de uitrukpost en voor 
uitstel pleit.  
De heer Brinkman zegt blij te zijn met de inbreng van de commissie.

7. Vragen aan portefeuillehouder G.H. Hefting.
De heer Smit ziet de brief van het college naar aanleiding van de uitspraken van de Raad 
van State op de bezwaarschriften tegen het bestemmingsplan Buitengebied met 
belangstelling tegemoet.
Op een vraag van mevr. Jonkde Lange over de stand van zaken bij de verkoop van 
bouwkavels aan het Verzetplein zegt wethouder Hefting, dat hij het antwoord hierop niet 
paraat heeft.

8. Vragen aan portefeuillehouder J.C. Klaver.
De heer Commandeur vindt het niet acceptabel dat wethouder Klaver geen termijn kan 
noemen voor de aanpak van de verkeersonveiligheid op de Oostdijk ter hoogte van de 
woonschepen.
Wethouder Klaver zegt in gesprek te zijn met de bewoners. Het Hoogheemraadschap werkt 
niet mee en daarom vergt e.e.a. veel tijd. 
De heer Groot noemt de ledenbrief o van de VNG over modelaanpak veilig fietsen en vraagt 
of dit wordt meegenomen in het GVVP. Wethouder Klaver antwoordt bevestigend.
De heer De Lange maakt wethouder Klaver een compliment voor de signaleringsborden in 
bebouwde kommen. Hij vindt het vreemd, dat provincie en het Hoogheemraadschap nu 
slootwerkzaamheden uitvoeren terwijl de N244 afgesloten is. Wethouder Klaver neemt dit op 
met de betrokken wegbeheerders.
Tenslotte gaat hij in vragen van de heer De Waal over op de N244 geplaatste lichtmasten en 
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de omleiding van buslijnen ten gevolge van de afsluiting van de N244.

9. Vragen aan portefeuillehouder J.R.P.L. Dings.
Wethouder Dings zegt mevr. HelderPauw schriftelijke beantwoording toe op haar vraag over 
de staat van onderhoud van de natuurspeelplaats in plan Leeghwater.

10. Voorstel om uit de reserve dorpsuitleg een krediet van €55.425 beschikbaar te 
stellen voor (her)inrichting van twee speelvelden te Zuidoostbeemster en voor de 
aanpassing van de voetbalkooi bij het MFC.
De voorzitter geeft het woord aan de inspreker.
Job Tolman zegt namens de oudere jeugd in Zuidoostbeemster te spreken. Hij vindt het 
Verzetplein een gevaarlijke locatie voor een speelplek. Aanpassing van de voetbalkooi bij 
het MFC is volgens hem geen optie. De locatie naast De Spelemei is goed maar de grasmat 
is een probleem. Hij wil graag meedenken over speellocaties.
Hij beantwoordt vragen van de leden Commandeur en Jonkde Lange.
Wethouder Dings gaat in op reacties en vragen van de leden Van den Berg, Commandeur, 
Heijmans, Jonkde Lange en HelderPauw over de speellocaties. 
Het bouwterrein aan het Verzetplein is niet meer beschikbaar voor een eventuele 
speellocatie. Het college is bereid om het grasveldje achter de kapel (suggestie van de 
fractie van het CDA) als speelplekoptie in ogenschouw te nemen. 
Wethouder Klaver gaat in op reacties en vragen over het onderdeel voetbalkooi MFC.
Na gehouden discussie constateert wethouder Dings, dat de meerderheid tegen een 
speelgelegenheid op het Verzetplein is. Hij zegt in overleg met betrokkenen naar 
alternatieven te zullen kijken en met een aangepast voorstel te zullen komen.
De voorzitter rondt de discussie af met de conclusie dat dit een Bpunt voor de 
raadsvergadering op 15 oktober is.

11. Bepalen welke agendapunten geagendeerd moeten worden als Apunt voor de 
raadsvergadering op 1 oktober 2013 en als B of Cpunt voor de raadsvergadering op 
15 oktober 2013. 
Punt 10 wordt als Bpunt aangemerkt. Er zijn geen A of Cpunten.

12. Ingekomen stukken.
Naar aanleiding van de brief over het gebruik van het handbalveld van SV Beemster 
(ingekomen stuk nr. 2) verzoekt mevr. Van den Berg een afvaardiging van de jongeren bij 
het in de brief genoemde overleg te betrekken. De leden Jonkde Lange en HelderPauw 
sluiten zich hierbij aan.
De heer De Lange maakt wethouder Dings een compliment voor de beantwoording van 
vragen (ingekomen stuk nr. 3).

13. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en 
bedrijven.
Enkele deelnemers aan het recente werkbezoek aan onze Tsjechische zustergemeente 
Studená uiten woorden van dank aan het adres van Dirk Zeeman en maken hem 
complimenten voor de genoten gastvrijheid in Studená. 
De heer Commandeur doet mededelingen over een recente bijeenkomst in een café aan De 
Oeverlanden in Purmerend. Aan de orde was de vraag hoe mensen te bewegen om 
mantelzorg te verlenen. Hij had geen goed gevoel over deze bijeenkomst en vraagt naar het 
waarom van de uitnodiging hiervoor. De voorzitter zal deze vraag aan wethouder Dings 
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voorleggen.

14. Rondvraag (voor andere vragen dan aan de portefeuillehouders).
Er zijn geen vragen. 

15. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur.
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